
OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE MURTER - KORNATI 
ZAPISNIK 

13. sjednica po hitnom postupku 
od 03. travnja 2015. godine 

 
 
Sjednica Općinskog vijeća održana je u prostorijama Narodne knjižnice i čitaonice s 
početkom u 15 sati. 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Mate Skračić, Nino Putniković, Boris Bašić, Tome 
Juraga, Viktor Banov, Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Matea Bašić, Darko Turčinov, 
Dragica Bašić, Toni Papeša (kasnio 10-tak minuta) 
 
Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik, Mare Kovačev-donačelnica, Vedrana Toman 
Šandrić-pročelnica, Vesna Juran-djelanica OMK 
 
Utvrđivanje kvoruma 

 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno deset vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 
Dnevni red: 
 

1. Poslovni prostor za potrebe javne ustanove Nacionalni park Kornati – pismo namjere 
 

 Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Ivan Božikov: Ja ću kratko. Vrlo kratko. Svjedoci smo ovih dana velike polemike koja se digla 
i velike gungule, a pogotovo one medijske srećom najviše kroz lokalne portale. Srećom nije 
izašlo previše van tih lokalnih okvira da nam se svit dalje županije ne ruga, ne smije. Ono što 
sam tražio od početka to tražim i dalje. Tražit ću uvijek, a to je da Nacionalni park Kornati ima 
svoje misto onakvo kakvo zaslužuje u Općini Murter – Kornati. Kao što znate već davno prije 
smo nakon što nije prošao Detaljni plan uređenja gdje je bila predviđena zgrada Nacionalnog 
parka koju bi bilo moguće financirati kroz projekte IPA koji se spominje već neko vrijeme 
predložili smo drugu varijantu rješenja, a to su prostorije u vlasništvu Općine Murter – 
Kornati, odnosno u zgradi u kojoj smo i sada. Bilo prizemlja ili aneksa koji je do nas gdje je 
kino sala. Prošli tjedan smo dobili pismo namjere od strane javne ustanove Nacionalnog 
parka Kornati gdje se traži u biti ono što smo mi već i ponudili. U prilogu imate Odluku koju 
smo sastavili. Vjerujem da ste ju pročitali. Možete je kasnije i komentirati. Predlažem da se 
ona prihvati i da tu situaciju jednostavno presječemo i da krenemo u pravcu u kojem moramo 
krenuti. Samo još za kraj. Uza sve što me se uporno proziva i viče i što mi imputira želim 
samo reći jednu stvar, a to je da me je najviše smetalo vezano za miniranje projekata u 
susjednom mjestu Betini. Samo ću reći da sam od Općine Tisno zatražio korištenje njihove 
kino sale u Betini gdje ću organizirati tribinu na ovu temu. Eto samo toliko. 
 
Matea Bašić: Mate izvoli. 
 
Mate Skračić: Evo i ja ću biti kratak. Prvo da se osvrnem na ovu uvijek ponavljanu rečenicu 
načelnika kako u Detaljnom planu uređenja Marina Hramina Uljara je bio predviđen prostor 
za prezentacijski centar i upravnu zgradu Nacionalnog parka. Tako je, bio je predviđen i 
upakiran zajedno sa kakvim uvjetima proširenja Marine Hramina i naravno da ovo Općinsko 
vijeće nije moglo prihvatiti, ne zbog zgrade Nacionalnog parka nego zbog Marine. I to smo 
već rekli da te planove nije trebalo stavljati međutim spojili su se itd. i zato smo bili prisiljeni 
to odbiti. Zato to više ne bi spominjao kao argument jer nema smisla.  
A dalje što se tiče ovog prostora u prizemlju zgrade, neupitno je to da Nacionalnom parku 
treba prostor i da jedan od onih koji to mogu osigurati je Općina. Međutim sad smo se mi 



našli u jednoj situaciji ne svojom željom i voljom nego nekakvim presingom koji je umjetno 
stvoren u situaciji da to jednostavno moramo prihvatiti. Što ne znači da bi u normalnim 
okolnostima također to prihvatili. Mi jesmo za Nacionalni park u prizemlju ove zgrade 
međutim ne pod bilo kakvim uvjetima i ne da se izreku neke stvari ovdje. Znači znamo kako 
je povijest ove zgrade tekla, znamo da su Murterini sami izgradili svojima dionicama, 
Uljarska zadruga itd., znamo kako je to u privatizaciji otuđeno i znamo da je ova općina to 
opet uspila otkupiti istim tim novcima istih tih ljudi. I sada kad smo napokon u vlasništvu onog 
čega smo već bili sad smo ponovno u neotuđivom vlasništvu, sada mi dajemo zgradu tj. 
veliki dio, najatraktivniji, u prizemlju javnoj ustanovi koja se 35 godina nije uspila snaći. Ja 
ovdje prvenstveno govorim iz usta Udruge Kurnatari i dosta mještana koji na isti način 
razmišljaju, a i Vlado je neki dan na presici, kad je bio i načelnik nazočan, rekao sličnu stvar 
da se jednostavno briga resornog Ministarstva lipo vidi u onome što je uspila u 35 godina 
napraviti. I svaki put kad se jedan ravnatelj pojavi koji nešto hoće raditi njega se miće ća. To 
se dogodila na žalost i ovaj put. Ali dobro. Ovo smo htjeli samo na znanje reći da se zna 
povijest i geneza ove situacije.  
Druga stvar naglasio bi da bi ovdje trebalo reći da je naravno prostor u najam, zakup i da 
kroz to daljnje vrijeme, vrijeme korištenja treba raditi na konačnoj lokaciji Nacionalnog parka. 
Da se to ne uzme zdravo za gotovo kao jedna konačna lokacija i sad smo mi mirni. To mora 
biti jasno i javnoj ustanovi i rukovodstvu koje dođe, a i ovom Vijeću i Općini kao vlasniku. I 
nadalje postoji jedna druga stvar, a to je da javna ustanova kao ustanova koji je osnovala 
država ne predstavlja Kurnate. Znači javna ustanova Nacionalni park Kornati upravlja jednim 
dijelom kojeg mi zovemo Kurnati. Logično bi bilo da se taj prezentacijski centar kad se otvori 
zove, a naročito što je u vlasništvu Općine, Kornatski prezentacijski centar što bi značilo da 
obuhvaća sve ono, hoće li ondje biti jedan samar sa Žuta ili Opata sve jedno je. Da se tamo 
kompletni Kurnati prezentiraju. To ja sad govorim sve nešto što će se definirati kasnije i 
ugovorom i suradnjom sa parkom. I da u njemu bude jedna polivalentna dvorana kako oni to 
i zamišljaju osim suvenirnice, osim recepcije, informativnog centra, koji će moći koristiti i 
udruga Latinsko idro za neku svoju sjednicu ili za neku prezentaciju, tribinu kad nam netko 
dođe, da to nije uvijek ova knjižnica ili kino sala koja baš i nije reprezentativna. To su sve 
skupa nekakve stvari koje bi se mogle pomiriti, ako bude volje i želje između nove uprave 
javne ustanove i ove Općine. A ja sam sada svakako da se ovo Odluka prihvati ovakva kava 
je nemamo puno izbora.  
 
Matea Bašić: Dobro. Može. 
 
Ivan Božikov: Mate mora znati da prije nego je on došao u Vijeće općine Murter – Kornati je i 
prije je postojalo vijeće koje je jednoglasnom odlukom  donijelo spajanje dva detaljna plana 
uređenja u kojem je bilo predviđeno sve ono što je Mate maloprije spomenija. Međutim uredu 
je i sviđa mi se, simpatičan mi je pokušaj izvlačenja iz cijele priče s obzirom da znamo da 
smo u biti kroz ovaj postupak vidjeli „u kom grmu, u biti, leži zec“. I zahvaljujući tonskim 
medijima, fejsbucima itd. znamo tko je kod koga i koliko išao na instrukcije i time štetio našoj 
općini.  
 
Matea Bašić: To je to? 
 
Mate Skračić: Ja uopće ne razumim o čemu se radi?  
 
Boris Bašić: To su kao neke šifre. 
 
Ivan Božikov: Nemam ništa za pojasniti. Sve je viđeno napisano. 
 
Mate Skračić: Što je to? 
 
Darko Turčinov: Ja bi rekao da su ovo balkanska posla.  
 
Mate Skračić: Jeli znaš kad smo sidili?  
 
Ivan Božikov: Ne zanima me. Ja vidim tote što piše. Nekako mi se priče ne poklapaju. 



 
Mate Skračić: Hoćeš da ti ja odgovorim? Ako ti govoriš u šiframa ja neću govoriti u šiframa.  
 
Ivan Božikov: Nisu to šifre. Evo papir. 
 
Mate Skračić: A zašto to nisi rekao u zapisnik? Sidili smo kod Klarina, Tome i ja kad smo 
dogovarali da Klarin dođe na sastanak u vezi milijunskog projekta kanalizacije na koji se on 
uporno oglušavao doći. I njihova izmjera je kočila to. A to što on ovdje općeniti piše da sam 
ja dolazio u susjednu općinu, pa zašto ja ne bi došao u susjednu općinu. To što ti ne dolaziš, 
a triba bi dolaziti kod kolege načelnika to je drugi problem.  
 
Ivan Božikov: ja dolazim, ali njega nema. 
 
Matea Bašić: Nino moramo govoriti jedan po jedan. 
 
Mate Skračić: Ja tu ne nalazim ništa krivo. 
 
Ivan Božikov: Pojedinci iz ovoga Vijeća cilo vrime odlaze na instrukcije u susjednu općinu. 
 
Nino Putniković: Znači ti Ivane želiš reći da ti nas pratiš i smatraš da svaki naš razgovor sa 
nekim sa kime se ti ne slažeš da je to okrenuto protiv tebe? Ja isto tako mogu reći da si ti 
bija na instrukcijama i da si glavni krivac zašto prostorni plan nije proša. Jer tvoji instruktori i 
nalogodavci nisu bili iz ovog vijeća i nisu kontaktirali nikoga iz ovog vijeća. Upravo si ti sa 
gliserima i brodovima išao na te instrukcije. Mislim ne znam o čemu pričamo.  
 
Boris Bašić: Bolje da ovo nismo započeli jer ovo ne vodi ničemu.  
 
Ivan Božikov: Nema problema. 
 
Boris Bašić : Ima problema jer nas potežeš za jezik.  
 
Ivan Božikov: Samo izvoli. 
 
Matea Bašić: Ivane dosta. 
 
Ivan Božikov: Šta dosta?! 
 
Matea Bašić: Pa neka on govori, a ti ćeš posli. 
 
Boris Bašić: Prvo okrivljuješ zbog nesuradnje. 
 
Matea Bašić: Rekla sam ti samo da se ne govori u isti glas. Jeli još tko ima što reći? 
 
Boris Bašić: Zbog suradnje sa vijećem kad se raspravljalo o izmjenama i dopunama na plan. 
 
Mate Skračić: Nino je sve rekao. Ja ne bi više ništa dodao.  
 
Matea Bašić: Dobro je, u redu je. Točku pod broj jedan stavljam na glasovanje, pa tko je za 
ovakav prijedlog odluke? 
 

 Vijećnici su glasovali jednoglasno za. 
 
Sjednica je završena 15.15 sati. 

 
Zapisničar:                     Predsjednica: 
Vesna Juran          Mateja Bašić 
 


